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Gunther Fehlinger, ekonom a dřívější generální sekretář Unie malých a velkých firem 

prohlásil veřejně, že Západ již vypracoval plán na rozdělení Ruska po skončení války. Rusko 

má být rozbito na 41 samostatných a samosprávních zemí. Pak už nebude žádné jednotné a 

sjednocené Rusko, kterého by se jiné národy musely bát. 

Rusko na to odvětilo, že v tom případě nebude ani Evropa, ani Spojené státy. Takže to 

znamená 3. světovou válku, která bude 1. jaderná. Mapa i s Fehlingerem je na stránce. 

Rusko je tím samozřejmě velice ohroženo; zde se jedná o jeho přežití. Jenže oni byli ohroženi 

už předtím, dávno předtím, než vtáhli s tanky na Ukrajinu. Rusové dobře věděli proč musí do 

války, dobře si dokázali spočítat, co by je jinak čekalo. Ten plán na jejich zničení je 

dlouholetý; něco takového nebylo vyvinuto teď v několika dnech. Takže vtáhnout s armádou 

na Ukrajinu bylo to menší zlo ze dvou možností. 

Ty, kteří něco takového plánují by bylo potřeba zjistit a žalovat, protože nemají nejmenší 

právo míchat se do záležitostí jiného státu. To je pirátství, to je kriminální čin. Pan Fehlinger 

sám by měl být zajištěn a vyslýchán, jakým právem si dovoluje něco takového tvrdit. Podle 

posledních zpráv se nacházel v Americe, ve Filadelfii, kde se stavil v zednářském Templu a 

odtud cestoval na sever, do New Yorku. 

Není radno spolupracovat se zrádci 

Ve svém únorovém projevu se ruský President Vladimír Putin vyjádřil k tomu, proč odstoupil 

od smlouvy, nazvané „Nový začátek“ (New Start), která se týkala kontroly strategických 

jaderných zbraní. Řekl, že nepovažuje za rozumné uzavírat smlouvy s lidmi, kteří tajně bojují 

proti jeho zemi na Ukrajině. Jak NATO, tak i US jsou v této válce přímo zúčastněni, takže jak 

je možno těmto lidem věřit? Copak by jim bylo možno povolit kontrolu ruských základen 

s jadernými zbraněmi, když na Rusko přímo útočí na Ukrajině a mají pouze jeden cíl: zničit 

je za každou cenu. 

Válka proti Rusku a to všecko kolem bylo Západem plánováno již někdy kolem r. 2005, když 

začalo být zjevné, že Rusové nebudou ochotni zapadnout do současného světového řádu a 

vklouznout pod okovanou vojenskou botu Ameriky. Stejně tak Západ nebyl ochoten přijmout 

jakýkoliv jiný návrh, než ten svůj a už vůbec ne návrh z Ruska. 

Ze stejného důvodu nemínili brát vážně ruské námitky proti rozšiřování NATO. Podle nich, 

Rusko se mělo přizpůsobit a to buď po dobrém, nebo po zlém. 

Ovšem ty následky válečného konfliktu na Ukrajině jsou nedozírné a Západ stále ještě 

nechápe, že jimi bude mnohem víc poškozen, než Rusko samo. Mnoho jiných národů 

pochopilo, že Amerika si zde hraje na světového policajta a její veškerá loajalita je pouze 

vůči sama sobě. To způsobilo, že víc a více národů se zajímá o vstup do alternativního 

finančního systému BRICS, což nesmírně ohrožuje americký dolar a jeho pozici ve světě. 

Deregulace mezi Moskvou a Washingtonem, kdy žádná strana nebude povinna jednat podle 

společných dohod, umožní nekontrolovanou výrobu zbraní, volné rozmísťování vojenského a 

špionážního personálu a jejich zařízení, včetně satelitů, a to všecko podle vlastního 

rozhodnutí, bez zodpovídání se někomu jinému. 
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Každá země se pak bude starat o svoji vlastní obranyschopnost, aniž by byla vázána, nebo 

kontrolována někým jiným, což se bude vztahovat i na jaderné zbraně. Dřív měla Amerika a 

Sovětský svaz mezi sebou smlouvy, týkající se jaderné energie, jenže ty smlouvy se týkaly 

pouze jich dvou samotných. A přitom je více zemí, které dnes mají jaderné zbraně. Co tak 

Británie, Pakistán, Israel, Francie, Čína? 

Obzvláště Británie a Francie (a také Israel) jsou problematické, vzhledem k tomu, že jejich 

vojáci dnes útočí proti Rusku na Ukrajině. Tím pádem by měly být jejich jaderné zbraně 

považovány za součást společného arsenálu Západu. Něco takového není zanedbatelné. 

Válka na Ukrajině donutila Spojené státy aby sháněly po celém světě spojence, kteří by za ně 

bojovali a dodávali Ukrajincům zbraně. US dnes nutí kdekoho, aby se takřka do války 

zamíchal buď dodávkami vojáků, nebo zbraní. Tím došlo k rozdělení světa na dva tábory a je 

nutno uznat, že těch, kteří straní s Ruskem, je víc. 

Také snaha Washingtonu popudit jejich největší „nepřátele,“ které si sami vyrobili, což je 

Rusko a Čína proti sobě, selhala. Onen známý Kissingerovský trojúhelník (kdy se dva rvou a 

třetí se směje) je dnes zaměřen úplně jiným směrem, než bylo plánováno. Zcela zjevně je 

dnes namířen proti Spojeným státům. Kvůli americkým intrikám a pletichám se ještě ke 

všemu Rusko a Čína spřátelili víc, než by kdo očekával. A nejen to, jejich strategie na 

zavádění míru po celém světě k nim přitahuje další a další spojence. 

Je docela možné, že kdyby si spojený Západ vymyslel na Rusko nějaký opravdu hnusný, 

špinavý trik, že Čína povstane a půjdou Rusku na pomoc. S nimi přijdou i další, Severní 

Korea se již nabízí, Brazilie určitě nezaváhá, Saudská Arábie, celá Afrika – a tak dále. 

Volby v OSN 

Koncem letošního února se zúčastnili zástupci členských států OSN informativní volby, která 

se týkala okamžitého ukončení války na Ukrajině a odstranění ruských vojsk od tamtéž. Je 

podivné, že se všichni o tuto válku tak mocně zajímají. Spojené státy už vedly nesčetné 

války, ani jednu obrannou, zato všecky útočné a nikdo se nikdy nestaral o jejich postup a 

následky. Nikdo nikdy US netrestal, nebyly na ně uvalovány sankce a po skončení bojů nikdy 

neplatili napadenému státu reparace. Některé jejich války přetrvávají dodnes. 

Při volbách v OSN to bylo 141 států, které požadovaly okamžité skončení války a Rusy pryč 

z Ukrajiny. 32 států se volby vzdalo a 7 států volilo proti tomuto rozhodnutí. Těchto 7 států 

byli: Bělorusko, Nikaragua, Rusko, Syrie, Severní Korea, Eritrea a Mali. 

Bylo zajímavé, že Israel volil pro odtažení ruských vojsk z Ukrajiny a to den poté, co 

israelská okupační vojska zavraždila 11 Palestinců a zranila více než 100 dalších 

v palestinském městě Nablus. A ještě o pár hodin dříve bombardovala israelská letadla 

obytné části Gaza pruhu v Israeli. 

Palestinci podali návrh na zastavení zabírání dalších částí jejich území Israelem a 

Bezpečnostní výbor OSN měl o této záležitosti uspořádat volby. Spojeným státům se jen tak 

tak podařilo tyto volby odvrátit, v čemž jim pomohly Spojené arabské emiráty. Palestina byla 

pod nátlakem donucena návrh stáhnout. 

Za r. 2022 byl Israel cílem většího počtu stížností, než všecky ostatní země dohromady. Od r. 

2006 až do dnešního dne přijal Výbor pro lidská práva OSN celkem 99 stížností na 
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nezákonnou okupaci území Palestiny a Syrie Israelem a na zločiny, kterých se Israelci 

dopouštějí proti palestinským civilistům. 

Všecko je vzhůru nohama 

Mnoho z nás je přesto dál proti Rusku zaujato, protože jsou denně popuzováni televizí a 

jinými mediemi, které stále dál propagují myšlenku, že Rusko je útočník a ubohá Ukrajina se 

pouze brání. Rusové jsou obviňováni ze zločinů, které páchají Ukrajinci, jsou jim 

přisuzovány činy jiných zákeřných zbabělců a jsou demonizováni po všech stránkách. 

Podle mediálních lhářů, jaderné reaktory v Záporoží odstřelují Rusové. To nevadí, že jejich 

vojsko reaktory hlídá, že je přímo na místě, takže pak by odstřelovali sami sebe. Ukrajinci to 

být nemohou, ti jsou přece málem svatí. 

A dnes dělá Rusko zbraň ze zemního plynu a tím nás vydírá. Je to přece jasné, napřed byl 

zničen Nord Stream plynovod a druhý den poté začalo čerpání plynu z Norska do Polska, za 

mnohem více peněz! Poláci už na to byli nachystaní – za to může taky Rusko! O dalších pár 

dnů později prohlásilo Polsko, že jim Německo dluží biliony dolarů za 2. světovou válku, 

která skončila před 78 lety! To nevadí, že jim to již jednou Němci zaplatili, Poláci teď chtějí 

zaplatit podruhé. Ten stejný požadavek si dali i v Rusku, i od nich znovu chtějí pobírat 

reparace. To, že je sovětská armáda od hitlerovských vojsk osvobodila, se nečítá. 

Rusové nás taky vydírají s obilím. Mají ho letos nadbytek a tak to využívají jako páku. Před 

několika týdny rozhodla vláda Vladimíra Putina že pošlou 500 000 tun obilí zdarma těm 

nejchudším zemím světa. Už nějaké to obilí zdarma poslali předtím do Afriky, ale Evropané 

je napěchovali do svých skladišť a Afriku nechali hladem. Za to taky může Putin. 

To všecko jsou nesmysly, nehorázné nesmysly a media nás těmito nesmysly krmí dnes a 

denně. Ve skutečnosti, když se podíváme, kdo za tím vším je, tak vidíme Cargillovu rodinu 

miliardářů, kteří vysávají Ukrajinu kde je to možné a jak je to možné. V současné době mají 

rekordní zisky. Cargillovi více méně vlastní přístav na okraji Oděsy, odkud je obilí rozváženo 

do světa. Rusové poslali loď do hladovějících zemích a zrní skončilo v Evropě. 

Cargillovi dodávají na trh obrovské množství potravinových výrobků, jako je obilí, soja, 

ječmen, kojenecké mléko a mnoho dalších. Je mnoho jim podobných, kteří vlastní obrovské 

části Ukrajiny a tím stále víc bohatnou. Další je firma „Archer Daniels Midland,“ kteří si 

z Ukrajiny odvážejí kukuřici. Francouzská firma Louis Dreyfus měla letos mohutné příjmy 

z řepného cukru, dováženého z Ukrajiny. Možná proto je Macronova manželka Emmanuelle 

tak často v Kyjevě. Jezdí tam hlídat obchody. 

Tady jde pouze a jenom o peníze 

Ta celá šaškárna, válka a útoky, zabíjení lidí, to všecko je jenom kvůli penězům. Bidenova 

administrace si přijde na své, z Washingtonu D.C. udělali s pomocí miliard propraných peněz 

přes Ukrajinu, zlatý důl. K nim se přidali všichni ostatní, Cargillové, Dreyfusové a jiní – 

každý kdo mohl, tak naskočil do toho vlaku, co jel rýžovat na Ukrajinu. 

Konspirační realisté měli naprosto pravdu, když varovali před Velkým Bratrem, který udělá 

vše pro to, aby nás mohl okrást o to poslední, co máme. Tyto multimiliardové firmy jsou 

součástí Velkého Bratra. Oni ho vlastně tvoří; bez nich by nebyl. I přes protikartelový zákon 

se stále rozrůstají, kupují stále další a další firmy, jen aby ještě víc znásobili své zisky. 
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Miliony už jim nestačí, chtějí miliardy a až mají miliardy, tak chtějí ještě mnohem víc. 

S jídlem roste apetit. 

To nám ovšem říká pouze jedno, že cokoliv produkují, tak tyto výrobky jsou předražené. 

Není možné, aby měly firmy tolik peněz, kdyby prodávaly to, co vyrobí, za úměrné ceny. 

Něco takového absolutně nepřipadá v úvahu. Stejným dílem, poctivě pracující člověk nikdy 

nemůže být bohatý. Vláda se o to postará, zdaní ho, zpoplatkuje a je zase na dně. Všichni ti 

boháči, všichni ti pracháči, ti všichni zbohatli nějakým podvodem. Někde něco ukradli, nebo 

jim vláda umožnila brát peníze tam, kde na ně neměli nárok. Mnohé zákony jsou opravdu 

vydávány k tomu účelu, aby někdo určitý, kdo je o nich zavčas informován, na nich zbohatl. 

Tak na příklad, když EU zakázala běžné žárovky, to už jejich dobří známí měli někde v Číně, 

nebo v Hondurasu, nebo v Thajsku postaveny továrny na výrobu úsporných žárovek, které 

jsou skoro všecky škodlivé pro nás a pro přírodu. Když Microsoft začal vydávat první 

programy na ovládání počítačů, tak ty byly buď koupeny, nebo ukradeny. Není jisté, jestli se 

tehdy, v začátcích chtěli stát výrobci počítačových programů. První co udělali, že zhackovali 

vládní server a vybrali odtud obrovské množství peněz. Byli souzeni, ale prošlo jim to. 

Slavný případ byl počítačový program Promis, který byl rovněž ukraden právoplatnému 

majiteli samou americkou vládou a prodáván do všech koutů světa. Je to program na 

sledování praných peněz a podezřelé činnosti. Danny Casolaro, novinář, který s největší 

pravděpodobností zjistil příliš mnoho podrobností, byl kvůli tomu zavražděn. 

A tak bychom mohli jít stále dál. 

Obrovská pomoc: propaganda 

Válka na Ukrajině a všecky podvody s ní spojené pokračuje přímo podle deseti bodů zákona 

propagandy, se kterými přišel už kdysi dávno britský diplomat a politik, Lord Arthur 

Ponsonby (1871-1946). Jednotlivé body jsou: 

1. My nechceme žádnou válku, my se pouze bráníme. 

2. To ti druzí (naši protivníci), ti jsou za válku zodpovědní. 

3. Vedoucí opoziční strany je zlý člověk a i zle vypadá. 

4. My bráníme vznešené záměry, ne nějaké zvláštní (soukromé) zájmy. 

5. Nepřítel záměrně páchá ukrutnosti; my pouze někdy chybujeme. 

6. Nepřítel používá zakázané zbraně. 

7. My máme velmi málo ztrát (na životech), zato nepřítel ztrácí mnohonásobně. 

8. Intelektuálové a umělci s námi souhlasí. 

9. Naše důvody jsou svaté. 

10. Ti, kteří pochybují o našich záměrech, jsou zrádci. 

Toto všecko, do posledního, již bylo ve válce na Ukrajině použito. Kolikrát jsme slyšeli ve 

zprávách, že ruská vojska vtáhla na Ukrajinu nikým nevyprovokovaná. A přitom NATO 

dělalo všecko co mohlo, aby Putina na Ukrajinu dostali. Ruské varování, snaha o smířlivé 

řešení, dovolávání se Minské smlouvy a všecko ostatní nebylo k ničemu. Ukrajinské vojsko 

stálo na hraniční čáře Donbasu a bylo zjevně připraveno na krutý útok a pokračování 

v genocidě tam žijícího ruského obyvatelstva a to asi taky nebyla provokace? 

Ukrajinci se dnes holedbají, že brání vznešené záměry. Jaké vznešené záměry to jsou, když 

jejich hlavní snaha je vyhubit ruské obyvatelstvo, žijící na Ukrajině a zničit Rusko? K tomu 
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je NATO přece vyškolilo. Že by to nevěděli? A to ještě existuje několik výrobců zbraní, kteří 

jásají blahem, jak se jim obchodní kolečka roztočila. Že ne soukromé zájmy? Co praní peněz, 

dodaných z Ameriky, jejich krádeže a zneužívání? Zelenský nechce skončit bojovat, protože 

pak by zdroj financí vyschl a to nemíní dopustit. 

Rusko je obviňováno z odstřelování Donbasu a přitom všecky střely, které tam dopadly jsou 

NATO a americké výroby. Kdyby mohli, tak by Rusy obviňovali i ze střílení HIMARS raket, 

jenomže jejich použití Ukrajinci je nepopiratelné a tak aspoň Rusy obviňují ze škod, které 

tyto napáchají. 

Ukrajinci rovněž používají zakázané chemické zbraně, kterých mají hojnost a Spojené státy 

jim vyrábějí a dodávají stále další a další. Jenže z jejich použití obviňují ruská vojska a 

přitom se drze chlubí video nahrávkami, které ukazují zásahy Rusů těmito jedy. To všecko 

jim projde, kupodivu, protože Západ je slepý k jejich přečinům. Zato Rusové jsou obviňováni 

ze zločinů i tam, kde nikdy ani nebyli. 

Možná Rusko také používá propagandu nějakého druhu. Možná také zkreslují situaci. Jenže 

my se to nedovíme, protože všecky zprávy z Ruska jsou mohutně censurovány. Jen to špatné 

může proniknout za hranice země, jen to, co staví armádu, presidenta a celý národ do 

špatného světla je dovoleno sem, k nám. 

Moc toho asi není, takže pak si Západ musí vymýšlet a přidávat své vlastní báchorky. 

 


